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Abstract (en)
In a rotogravure printing machine (1) having at least two printing units (24 to 27 and 30 to 33) and a drying device (34 to 36; 38 to 40) arranged
between said printing units, through which a paper web (2) to be printed runs one after the other, to simplify the operation and to reduce the
occurrence of waste, provision is made for the printing units to be aligned in such a way that the paper web runs in a straight line from the preceding
printing unit through the drying device without contact to the subsequent printing unit, guided only by the forme cylinders (55, 55) and impression
cylinders (56, 56) of these two printing units. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Rotationstiefdruckmaschine (1) mit wenigstens zwei Druckwerken (24 bis 27 und 30 bis 33) und einer zwischen diesen Druckwerken
angeordneten Trocknungsvorrichtung (34 bis 36; 38 bis 40), die von einer zu bedruckenden Papierbahn (2) nacheinander durchlaufen werden,
ist zur Vereinfachung der Bedienung und zur Verminderung des Makulaturanfalles vorgesehen, daß die Druckwerke so ausgerichtet sind, daß die
Papierbahn lediglich von den Formzylindern (55, 55) und Presseuren (56, 56) dieser beiden Druckwerke geführt geradlinig vom vorausgehenden
Druckwerk durch die Trocknungsvorrichtung berührungsfrei hindurch zum nachfolgenden Druckwerk läuft. <IMAGE>
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